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Dalarö Sportklubb 
Styrelsen 

Datum: 

Plats/forum: 

Tid: 

Närvarande ledamöter: 

Förhinder: 

1. Mötets öppnande 

2022-04-26 

Tullhuset Dalarö 

Kl. 18.30 - 21 .00 

Stina Hallberg (ordförande) 

Anna Malin 
Björn Wahlström (via Teams) 
Björn Yrlid (from punkt 9) 
Daniel Bernehjält 
Tashmina Berdini 

Protokoll No. 5/2022 
från styrelsemöte 

i Dalarö Sportklubb 

Erica Rollhagen (kanslist - adjungerad) 
Tobias Nyberg - (Triathlongeneral, ej ledamot) 

Ida Lindström (KO gymnastiken) 

Stina öppnande mötet och hälsade samtliga närvarande välkomna. 

2. Val av sekreterare och justerare för mötet 

Utsågs Anna att föra dagens protokoll, att justeras av Stina jämte Björn W. 

3. Fastställande av dagordning 

Fastställdes i kallelsen till mötet föreslagen dagordning (Bilaga 1}. 

4. Föregående protokoll 

Genomgicks protokollet från styrelsemöte 31 mars 2022, vilket sedan lades till 

handlingarna utan ändring eller kommentar. Frågor avseende fullmakter SHB 

hanterades under punkt 6 Ekonomi 

5. Dalarö Triathlon 

Tobias redogjorde för status på Dalarö Triathlon den 20 augusti. Tävlingen kommer 

ha samma format som under 2021. Tillstånd är sökt hos Länsstyrelsen. Tobias har 

även upprättat ett årshjul i punktform samt mallar för projekt Triathlon för smidigare 

kunskapsöverföring framöver. Sponsorer till arrangemanget diskuterades. Tobias 
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efterlyste även mer engamemang till planeringen då det känns ganska ensamt som 

det är nu. 
Beslöts att Tobias bjuds in till de två kommande styrelsemötena i maj och juni. 

6. Ekonomi 

Kostnaden för T-shirtar inköpta till 90-årsfirandet (som ej fanns med i budget) läggs 

på avdelning gemensam. 
Anna har kontakt med SHB och ska kontakta föreningens revisor Annelie avseende 

styrelsens förslag med beloppsbegränsningar för betalningenar. Därefter stämmer 

Anna av med SHB. 

7. Kanslifrågor 

Det antecknades att kansliet ansökt om halltider inför hösten vilka är de samma som 

tidigare. Tillkommer dock handbollsträning för lag födda 13-14 som startas upp. 

Information om att omklädningsrummen på IP ska renoveras och att toaletterna inte 

funkar i dagsläget. 
Kansliet har fortsatt dialog med Billmate avseende avgiften på fakturorna för 

medlemsavgifter och träningsavgifter som tillkommer på fakturan. Denna uppskattas 

inte av medlemmarna. Fortsatt insamling av information till kommande möte. 

8. Styrelsefrågor 

Beslöts, efter diskussion, att Dalarö Sportklubbsdag den 22 maj skjuts upp och 

istället körs i samband med Triathlon den 20 augusti. Arbetsgrupp tillsattes. 

Information från Thashmina avseende transitboende i Haninge samt diskussion vad 

DSK kan göra för dessa barn för att bryta deras vardag. Tashmina kollar upp med 

boendet vilka aktiviteter som efterfrågas. 

Diskussion och fördelning av arbetsuppgifter behöver skutas på senare tillfälle där 

mer tid finnes. 
Beslöts att ingå avtal med Dalarö Finsnickeri avseende underhåll och kontroll av 

Utegymmet och i viss mån Skateparken. 

9. Rapporter 
-Ungsam - kort information från Stina 

-Padel, kort information från Daniel. Svar väntas från kommunen avseende plats. 

- Handbollen - Återkommer vid nästa möte 



10. Mötes avslutande 

Styrelseordföranden tackade de närvarande för deltagande och avslutade mötet. 

Vid protokollet: 

Anna Molin 

Justeras: 

P!r 
Stina Hallberg 

Bilagor: 

1. Kallelse med agenda 

* * * 

J)~ 
B...l W hl t .. Jorn a s rom 



Bilaga 2 

Aktivitetslista för styrelsen 

No. Beslutsdatum: Aktivitet: Ansvarig: Slutdatum: Kommentar: 

1. 2021-03-31 Kalenderinbjudan Stina 2021-04-20 Pågående 
kommande Hallberg 
styrelsemöten 
2021 
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